
PROTOKOLL fört vid Allmänt sammanträde med 

DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENING i Teinformationens lokal 

den 27 februari 1941.

Närvarande: c:a 40 medlemmar.

§ 1.

Sammanträdet förklarades stadgeenligt utlyst.

§ 2.

Till justeringsmän utsågos Hrr Eric Svärd och Axel Schörling

§ 3.

Ordföranden höll ett orienterande anförande om orsaken 

till att jubileumsfirandet måst uppskjutas till maj månad samt 

lämnade en kort resumé över de senaste idrottshändelserna.

§ 4.

Hr Axel Schörling lämnade meddelande om Gamla Djurgårdares 

arrangemang för Föreningens 50-årsdag den 12 mars och det därmed 

sammanhängande årsmötet. På Hr Schörlings förslag beslöts, att 

meddelande om årsmötet skall publiceras medelst notis i 

dagspressen och icke endast genom de sedvanliga meddelandena 

från sekretariaten.

§ 5.

Hr Ahlström lämnade en orientering över planerna för jubi

leumsfirandet den 24 maj. Celebrerandet skall äga rum i tre av

delningar: 1) En högtidligare sammankomst i Blå hallen med utdel

ning av utmärkelser, tal, musik och sång. 2) Middag i Gyllene 

salen (förmodligen med många, men tidsbegränsade tal). 3) Dans 

i Blå hallen med kabarétinslag.

Detta program vann sammanträdets odelade gillande.

§ 6.

Sekreteraren höll ett inledningsanförande över kvällens 

diskussionsämne, förslag till stadgeändring, varefter de olika 

huvudpunkterna var för sig blevo föremål för diskussion.

Första frågan: Skall räkenskapsåret ändras från kalender

året till att omfatta perioden 1/7 - 30/6?

Efter inlägg av hrr Ahlström, Arneborn, Wasström, Einar 

Olsson, Ordföranden och sekreteraren, i huvudsak i jakande rikt-
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ning, beslöts att förslag om ändring av stadgarna i detta hänseende 

skall föreläggas årsmötet.

Andra frågan: Skall Överstyrelsen inskränkas till 5 leda

möter och 2 suppleanter, bland vilka VU på tre man utses?

Efter diskussion med inlägg av hrr Ahlström, Wasström, 

Wiklund, Ordföranden och sekreteraren enades sammanträdet om 

följande förslag att framlägga för årsmötet:

Föreningens Överstyrelse skall bestå av ett Förvaltnings

utskott av 5 man (med 2 suppleanter) samt varje sektions ledare. 

Förvaltningsutskottet väljes på årsmöte (under senare hälften 

av sep-tember) och sektionsledarna på sektionsårsmöten, vilka 

skola avhållas före den 10 september. Vid Föreningens årsmöte 

skola sektionsvalen stadfästas. Förvaltningsutskottet beslutar 

i samråd med resp. sektionsstyrelse i frågor, som beröra veder

börande sektion, och överstyrelsen sammanträder vid förhandlingar 

om för Föreningen i dess helhet viktiga angelägenheter.

Medlem, som antager kandidatur till befattning i Förvalt

ningsutskottet skall vara beredd att åtaga sig posten 

som Föreningens sekreterare eller skattmästare.

Tredje frågan: Skola de logiskt sammanhörande sektionerna 

sammanslås?

Diskussionen, i vilken inlägg gjordes av hrr Nylund, Wik

lund, Nils Carlsson, Einar Olsson, Hellborg, Ahlström, Ordföran

den och sekteteraren, gav vid handen, att skäl för någon pro

position i detta ärende icke föreligger.

Fjärde frågan: Skola sektionsstyrelserna maximeras?

Sammanträdet beslöt på förslag av Hr Ahlström att denna 

fråga utan diskussion skall remitteras till resp. sektionssty

relser för utlåtande.

Slutligen beslöts, att samtliga sektionsstyrelser skola 

informeras om de vid dagens sammanträde fattade besluten.

Efter förhandlingarna tärdes som vanligt te och bullar.

Justeras: Stockholm som ovan

sekr.


